
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújváros  Város  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében  a 
Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi  és  Idegenforgalmi  Bizottság  ülésén  2008. 
november 06-án.

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.

Varga László a Bizottság elnöke köszöntötte a megjelenteket, majd megállapította,  
hogy a Bizottság határozatképes.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadta a napirendi pontot.

1./ Napirendi pont: Előterjesztés a Balmazújvárosi Református Egyházközösség 
kérelme tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
A Református Egyházközösségtől kérelem érkezett a Bizottsághoz, hogy támogatást 
szeretnének kérni. A Református Egyházközösség egy komoly orgonát vásárolt, amit 
koncertekhez használnak fel, és ehhez kérnének a Bizottságtól 250.000,-Ft támogatást. 

Szegedi Lajos Bizottsági tag
Véleményem  szerint  a  Református  Templomban  nagyon  színvonalas  koncerteket 
tartanak,  ami nemcsak a  balmazújvárosi  gyülekezet  részére,  hanem idegenforgalmi 
célokat is szolgál, ezért én javaslom, hogy támogassuk a kérelmet.  

Ifj. Tar István bizottsági tag
Meg szeretném kérdezni, hogy az orgonajátékokra van valamilyen rendszeresség?

Varga László bizottság elnöke
Szabadi Árpád esperes úr úgy gondolta, hogy havi rendszerességgel, kötött időpontban 
szeretnének koncerteket adni. 

Ifj. Tar István bizottsági tag
Véleményem szerint,  ha  Szabadi  Árpád  esperes  úr  havi  rendszerességgel  szeretne 
koncerteket adni, akkor a honlapon, a balmazújvárosi újságban is meg lehetne hirdetni 
a koncertek időpontját. Szerintem a koncerteknek nagyobb visszhangot kellene adni, 
hogy mindenki tudjon róla. A nyári időszakban ez komoly vonzerő lenne a turisták 
számára. 



Kántor Péter bizottsági tag
Véleményem szerint  az iskolákat  is  fel  lehetne keresni a koncertek kapcsán, mivel 
orgonát a gyerekek közül nem mindenki látott vagy hallott,  és ennek az orgonának 
nagyon szép hanghatása van a templomban.

Ifj. Tar István bizottsági tag
Javasolni  szeretném,  hogy  a  Balmazújvárosi  Református  Egyházközösség  számára 
biztosítsa a Bizottság a 250.000,-Ft-ot, azzal a kéréssel, hogy több előadást tartsanak.

Balmazújváros Mezőgazdasági Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadta a határozati javaslatot.

49/2008. (XI. 06.) számú határozat

Balmazújvárosi Református Egyházközösség kérelme tárgyában.

Balmazújváros  Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi  és  Idegenforgalmi  Bizottság  a 
„Balmazújvárosi Református Egyházközösség kérelme tárgyában” szóló előterjesztés 
határozati javaslatában kért 250.000,-Ft kérelmet támogatja azzal a módosítással, hogy 
a Bizottság felkéri Szabadi Árpád esperes urat, hogy havi vagy heti rendszerességgel, 
illetve a reklámlehetőségekkel rendszeres orgonanapot, vagy orgonaestet tartsanak. 

2./ Napirendi pont: Előterjesztés a BAKCSÓ Egyesület kérelme tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
A kérelemben arról van szó, hogy a BAKCSO Egyesület szeretné a parkot kultúráltabb 
formába  kialakítani,  hasznosabbá  tenni,  a  gyerekeknek  tanösvényeket, 
madárodúparkot kialakítani. Ezt a programot most a Képviselő-testület elé terjesztik. 

Ifj. Tar István bizottsági tag
A BAKCSÓ Egyesület kérelmében szerepel, hogy a füves területeket nem kéri. Erre 
tudnánk  valamilyen  határozatot  hozni,  hogy  rendszeresen  kaszálják?  Véleményem 
szerint a füvet – hogy szép legyen – négyszer, ötször kellene kaszálni egy évben. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Szerintem, amikor a Balmazújvárosi Városgazdálkodási Kht a feladat-tervet benyújtja, 
akkor kellene konkretizálni. 

Nemes László városi mezőgazdász
Egy  környezetvédelmi  helyi  rendeletet  állítottunk  össze,  amit  a  közeljövőben  a 
Bizottság  elé  fogunk terjeszteni.  Ebben a  helyi  rendeletben  szerepelni  fog  az  utca 
síktalanítása,  a panelházak közötti  füves terület rendben tartása,  és egyúttal a helyi 
rendeletbe bele lehetne fogalmazni a park füves területeinek kaszálását. 
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Balmazújváros Mezőgazdasági Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadta a határozati javaslatot.

50/2008. (XI. 06.) számú határozat

BAKCSÓ Egyesület kérelme tárgyában.

Balmazújváros  Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi  és  Idegenforgalmi  Bizottság  a 
„BAKCSÓ  Egyesület  kérelme  tárgyában”  szóló  előterjesztés  határozati  javaslatát 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

K. m. f.

Mivel több kérdés és hozzászólás nem hangzott el Varga László a Bizottság elnöke 
bezárta az ülést.

Kányási Andrásné Varga 
László
jegyzőkönyvvezető bizottság elnöke
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